
Moeder van James (5) en Emily (3). James heeft een gezellige 4 jaar bij Bloem (Hommeltjes)
gehad en ook Emily gaat al 2 jaar met veel plezier (op maandag). Ik ben sinds een jaar lid
van de OC. De reden om bij de OC aan te sluiten is omdat ik interesse heb om meer te
weten te komen over het reilen en zeilen van Bloem achter de schermen en om mee te
denken in uitvoering van visie en beleid. Ik ben interieur ontwerper en gek genoeg ;-) houd
ik van alles dat met interieur te maken heeft, waaronder ook veel DIY projecten die ik
uitvoer in en rond het huis. Hoe wij een zondagochtend het liefst starten? Een kopje koffie
in de zon bij Dennenlucht, waar de kids zich actief en optimaal vermaken in de speeltuin. 

Gert Jan Appelhof

Vader van Feline (2020) en Lilou (2022). Zij gaan op dinsdag, donderdag en straks ook
vrijdag naar de Miertjes. Wij zijn heel enthousiast over Bloem, vooral vanwege de
persoonlijke aandacht die de kinderen krijgen - alle leidsters kennen onze kindjes goed. Het
is een fijn team. In de oudercommissie hoop ik mijn bijdrage aan Bloem te leveren. En ik zie
er naar uit om meer ouders te leren kennen - daar was helaas geen ruimte voor toen Feline
in de coronaperiode bij Bloem begon.Wij genieten van de kinderboerderij of van wandelen
in het bos met een pannenkoek toe. Zelf drink ik graag een biertje op Belcrum Beach of ren
ik over de Lage Vuchtpolder. 

Sanne Jacobs, 37 jaar. Moeder van Robin (5) en Julie (3). Robin heeft vier jaar bij Bloem
gespeeld en gaat inmiddels naar school. Julie gaat nog elke maandag, donderdag en
vrijdagochtend naar de Hommeltjes. 
Vanaf het moment dat Robin als baby naar de Hommeltjes ging ben ik lid van de
oudercommissie. Het leuke aan de oudercommissie vind ik het contact met andere ouders en
de betrokkenheid bij de plek waar mijn kind zoveel tijd doorbrengt en plezier maken met de
juffen en andere kindjes. Via de oudercommissie weet ik wat er speelt bij Bloem en en
denken we geregeld mee met vraagstukken die spelen. Sinds 3 jaar ben ik voorzitter van de
oudercommissie. 

Sanne Jacobs 

Sanne de Laat

Lindsay Roosdorp

Daniëlle Geerarts

Hi, ik ben Daniëlle, 29 jaar en mama van Florine (2 jaar). Samen met Patrick wonen wij fijn
in de Driesprong. Florine gaat met veel plezier op woensdag en vrijdag naar de
Hommeltjes. Sinds kort ben ik lid van de OC. Ik heb mij aangesloten omdat ik graag wat
meer betrokken wilde zijn op de plek waar je kind zoveel tijd doorbrengt. De leidsters zijn
altijd ontzettend lief en betrokken, dat vind ik echt heel fijn. Ook is het heel interessant om
te zien hoe het achter de schermen werkt op een kinderdagverblijf. Omdat mijn passie ligt
bij communicatie en content hoop ik onder andere op die manier een positieve bijdrage te
leveren aan de OC. Verder gaan wij graag naar de kinderboerderij of speeltuin en daarna
een lekker koffietje op het terras! 

Hallo! Ik ben Sanne, 38 jaar en de moeder van Kas (5,5) en Tes (3,5). Samen met Bas en de
kinderen wonen wij in Breda. Kas heeft altijd bij de hommeltjes gezeten en Tes zit er nog
steeds. Wij komen al 6 jaar met plezier bij Bloem. Elke week zien we nog steeds dat Tes met
veel liefde en plezier wordt ontvangen bij Bloem. Tes geniet van alles wat er is en gebeurd
en komt elke week vol verhalen thuis. Ik wilde graag wat betekenen voor deze fijne plek
waar ze veel tijd doorbrengen. Ik wilde meer in contact komen met andere ouders. Het is fijn
om te helpen, adviseren en ondersteunen waar dat nodig is. Dit doe ik nu al zo’n 4 jaar. 

Graag willen wij onze oudercommissie aan jullie voorstellen
 



Nadedja Berens
 

Rosanna 
Boedjawan

Nena Soeliman

Rick van Dun

Nadedja, 37 jaar en de mama van Skylah 8jr, Noëll 2jr en baby 3 is onderweg.
En Noëll heeft het op de maandag en woensdag erg naar zijn zin bij de Hommeltjes.
Mijn werkdagen besteed ik met alle liefde aan het verkopen van en adviseren in spelen
met duurzaam en open einde speelgoed bij een gezellige kleine winkel in Breda.
Maar op de vrije dagen met de kids zijn we het liefste buiten aan het rommelen.
Ik heb mij aangemeld voor de OC omdat ik straks met twee kindjes op de opvang ook wat
meer wil weten over wat er achter de schermen gebeurt en of ik daar natuurlijk voor
Bloem ook wat in kan betekenen

Hallo!
Mijn naam is Rosanna (31) en ik ben sinds kort lid van de OC. Ik heb hiervoor gekozen
omdat ik graag op de hoogte ben en meepraat over onder andere het beleid en de
dagelijkse gang van zaken. Al twee jaar gaat mijn zoon Mike (2,5 jaar) met veel plezier
naar de Hommeltjes. En sinds kort gaat zijn kleine broertje Jamie (5 maanden) gezellig
mee! Thuis zijn wij met zijn vijven + twee katten, een gezellige chaos dus. Wat ik het
leukste vind om met mijn kinderen te doen? Samen naar de speeltuin gaan of de hele
autorit naar opa en oma liedjes zingen.

Hoi, ik ben Nena. Wij hebben drie kinderen, Jens 10, Glenn 7 (BSO) en Siem van 2, bijna 3
(Spinnetjes). Toen mijn oudste 1 jaar was ging hij voor 1 dag naar de Miertjes en later naar
de Hommeltjes en peutertuin. Glenn gaat op dinsdag naar de BSO. Onze jongste gaat 2
dagen (di en do) naar de Spinnetjes en heeft het enorm naar z'n zin. Leuk zijn de verhalen
die hij voor het slapen gaan verteld over zijn dag bij Bloem. Ik had een OC vergadering
bijgewoond uit nieuwsgierigheid en ik vond het leuk om mee te denken over onderwerpen
die zowel voor als achter de schermen bij Bloem spelen. Bloem voelt voor ons gezin
vertrouwd. En vind het fijn nu meer betrokken te zijn.
Heb je iets voor te leggen aan de OC? Spreek me gerust aan als je me tegenkomt.

Vader van Jordan (1 jaar). Hij gaat elke donderdag naar de spinnetjes. Jordan houdt van
dieren en buiten spelen. Ik vind het leuk om te kijken en mee denken om de opvang een
fijnere plek te maken voor onze kinderen.


